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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over concentratie van verloskundige zorg (ingezonden 16 juni 2011). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat de verloskundige zorg in Amsterdam wordt geconcen-
treerd en dat de afdeling verloskunde van het Boven IJ ziekenhuis wordt 
gesloten? Bestaan hiertoe concrete plannen? 

Vraag 2
Klopt het dat ziekenhuizen die willen concentreren vóór de zomer een plan 
van aanpak moeten overleggen aan de Inspectie voor de Gezondheidszorg en 
dat de IGZ deze zal toetsen? 

Vraag 3
Klopt het dat de IGZ om de plannen van aanpak van de ziekenhuizen die 
willen concentreren te kunnen toetsen, normen nodig heeft over 7/24 zorg en 
15 minuten bereikbaarheid, en dat de Nederlandse Vereniging voor Obstetrie 
en Gynaecologie (NVOG) en de Nederlandse Vereniging van Ziekenhuizen 
(NVZ) pas in januari 2012 een implementatieplan voor deze normen zullen 
presenteren? 

Vraag 4
Betekent dit naar uw mening dat vóór toetsing door de IGZ geen afdelingen 
verloskundige zorg mogen worden gesloten om vast over te gaan tot 
concentratie van verloskundige zorg? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat geen onomkeerbare beslissingen worden genomen 
ten aanzien van de concentratie cq het opheffen van afdelingen verloskundige 
zorg, voordat een integraal plan voor concentratie van verloskundige zorg 
beschikbaar is? 

Vraag 6
Kunt u aangeven met welk tijdpad de Kamer rekening dient te houden? 
Wanneer ontvangt de Kamer het IGZ voorstel voor concentratie van 
verloskundige zorg? Wanneer ontvangt de Kamer de uitwerking van de 
voorstellen van de Stuurgroep Zwangerschap en geboorte door het CVZ ?
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